
"Hei kjære NMBU-studenter! 
 
Jeg heter Jens Bartnes, er 24 år gammel, og går sisteåret på 
bachelor i samfunnsøkonomi. Etter å ha brukt de siste fire 
årene på en dobbel bachelor i internasjonale miljø- og 
utviklingsstudier og samfunnsøkonomi, stiller jeg nå til valg 
som leder av studenttingets arbeidsutvalg (AU). 
 
Jeg har vært aktiv i studentdemokratiet i over 3 år, og har 
også vært engasjert både på samfunnet, i UKA og i 
linjeforening. Nå stiller jeg til valg som AU-leder fordi jeg 
ønsker å være en tydelig studentstemme for et 
inkluderende studentmiljø, mer bærekraft og 
arbeidsrelevants i utdanningen, og et fokus på lagbygging i 
studentdemokratiet. 
Studentmiljøet og studentfrivilligheten er noe av det som 
gjør NMBU til NMBU. På grunn av korona har vi holdt oss 

mye hjemme de siste to årene, men nå håper jeg (bank i bordet) at vi kan legge vekk restriksjonene 
for godt. Pandemien har gjort at studentengasjementet har fått seg en knekk, og jeg ønsker å 
samarbeide med Samfunnet, UKA, fadderuka, NMBU og foreningene for å prøve og fyre opp under 
dette engasjementet igjen. Et mål må være at ingen studenter ved NMBU føler seg ensomme, og at 
alle nye studenter føler seg godt tatt imot til høsten, uavhengig av bakgrunn. 
 
På studieområdet vil jeg jobbe for økt arbeidsrelevants og praktisk bærekraftskompetanse. 
Kandidatene som går ut fra NMBU skal ha kompetanse som bedriftene etterspør, men også 
kompetanse til å utfordre bedriftene på bærekraft. For å få til det må studiene lære oss metoder og 
verktøy som blir brukt for å jobbe med bærekraft i arbeidslivet, for eksempel for klimabudsjett og -
regnskap, for å bruke et eksempel fra mine egne studier. Gode internshipmuligheter for alle relevante 
studier er også viktig for at vi skal få praktisk erfaring og testet kunnskapen vår i det virkelige liv.  
Studentdemokratiets viktigste oppgave er å være en stemme for studentene når beslutninger blir tatt, 
både på fakultetene og sentralt. Til sammen sitter det rundt 400 studentrepresentanter rundt 
omkring, som gjør en kjempeinnsats for alle Ås-studenter. AU må jobbe sammen med fakultetene for 
å bygge lag i alle ledd, og sikre god opplæring og oppfølging av disse tillitsvalgte. Her vil et mål være 
at alle nye tillitsvalgte skal få god overlapp og føle at de stiller forberedt til første møte. 
 
Jeg har lang erfaring i studentdemokratiet, og ble valgt inn i studentrådet på fakultet allerede første 
semestret mitt. Siden har jeg blant annet har jeg vært studenttingsrepresentant, ordstyrer i 
studenttinget og leder av studentrådet på både LANDSAM og Handelshøyskolen ++. Jeg er godt kjent 
med strukturen, både på fakultetene og sentralt, noe jeg tror vil være en fordel for å kunne støtte 
studentrådene på best mulig måte. Samtidig tror jeg at min brede erfaring fra andre deler av 
studentfrivilligheten gjør meg til en god representant for alle studentene ved NMBU. 
Jeg gleder meg til å stå på for en best mulig studietilværelse for alle Ås-studenter! Det kommende året 
skal jeg gjøre det jeg kan for å inkludere alle i studentmiljøet vårt, for mer bærekraft og 
arbeidsrelevants i studiene våre, og for å bygge et enda bedre studentdemokrati. Derfor håper jeg at 
dere vil gi meg tilliten som den neste AU-lederen ved NMBU. 
 
Godt valg! 

Jens Bartnes 
jens.bartnes@nmbu.no 

40315636 
 

mailto:jens.bartnes@nmbu.no


"Dear NMBU-students! 
My name is Jens Bartnes, I am 24 years old, and I am just 
about to finish my bachelor’s in economics. I have spent the 
past four years at NMBU doing a double bachelor’s in 
economics and international environment and development 
studies, and now I am running for leader of the student 
board(or AU). 
I have been engaged in the student democracy for over 3 
years, as well as in Samfunnet, UKA, and the linjeforening 
Globalis. I am now running for leader of the student board 
because I want to work for an inclusive student 
environment, more sustainability and work relevance in our 
studies, and a focus on organization-building in student 
democracy. 
The student environment and engagement are some of the 

things which make NMBU what it is. We have all spent a lot of time at home over the past two years, 
and the student engagement really has taken a blow during the pandemic. I want to work with 
Samfunnet, UKA, fadderuka, NMBU and other student organizations to try to reignite this 
engagement. Our goal should be that no NMBU students feel lonely, and that all students receive a 
warm greeting this fall, both Norwegians and international students. 
I also want to work for more work relevance and a practical approach to sustainability within our 
studies. Graduates from NMBU should possess the knowledge which is demanded by employers, but 
we should also be able to challenge employers on sustainability issues. In order to do this, we need 
to be equipped with concrete methods and tools which are used by companies and public 
institutions. Climate budgeting is a relevant example from my own studies. Internship opportunities 
for all students are also important, in order to gain more practical experience. 
The most important role for the student democracy is to be the student voice when decisions are 
being made, both on the faculty and university level. About 400 student representatives are working 
to promote the interest of the students in different ways through their position. AU must work to 
build a strong organization for supporting all these representatives, together with the different 
faculties. Our aim should be that all new representatives receive a good overlap, and that they feel 
prepared for their first meeting. I was elected in to the student council at my faculty during my first 
semester at NMBU, and have gained a lot of experience since that. I have been a Student Parliament 
representative, chairperson of the Student Parliament, and President of the Student Council at two 
faculties (HH and LANDSAM) to name a few. I know the structures at both faculty and university 
level, which will be an advantage in supporting the Student Councils at the faculties. I also think that 
my broad experience from being engaged in the student life in different ways will make me a good 
representative for all students at NMBU. 
I’m exited to work for a good student environment for all students at Ås. In the coming year, I want 
to do everything I can to include everyone into our student environment, bring more sustainability 
and work relevance into our studies, and build a stronger organization in the student democracy. I 
therefore hope that you will give me the honor of being the next leader of the student board. 

Happy elections! 

Jens Bartnes 
jens.bartnes@nmbu.no 

40315636 
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Hei!  
Jeg heter Åse Vigdisdatter Nytrø, er 24 år gammel, og 
studerer nå på mitt siste år av en master i Internasjonale 
Miljøstudier, med videre fag innen Bærekraftig Økonomi og 
Ledelse. Jeg stiller herved til valg som medlem av 
Studenttingets Arbeidsutvalg for det kommende året.  
 
I løpet av mine to år på NMBU, har min kjærlighet for stedet 
vokst, og jeg har følt på stadig økende tilhørighet til et åpent 
og trygt læringssted, som ivaretar den viktigste ressursen vi 
har – nemlig oss studenter. Som tidligere elev ved andre 
universiteter, var det særlig én ting som kom tydelig frem da 
jeg begynte på NMBU en sensommer for to år siden: NMBU 
er en unik institusjon, med en særdeles engasjert og 
inkluderende studentmengde.  
 

Som dedikert optimist, tror jeg imidlertid vi kan strekke oss etter enda høyere engasjement. 
Studentdemokratiet må føles tilgjengelig, representativt og forståelig for alle NMBUs studenter, 
samt vekke følelser av tilhørighet og eierskap, uavhengig av den enkeltes rolle i systemet. Dette tror 
jeg kan videreutvikles blant annet gjennom ytterligere synliggjøring og kommunikasjon rundt 
studentdemokratiets mange organer og prosesser. Slik kan enda flere av NMBUs studenter erfare 
hvor utrolig gøy og enkelt det er å ikke bare aktivt engasjere seg i, men også holde seg oppdatert på, 
det viktige arbeidet som ligger til grunn for studiehverdagen vår. Dette er noe jeg selv skulle ønske 
jeg hadde oppdaget tidligere, og jeg tror videre bevisstgjøring på området kan være av stor nytte når 
det kommer til økt engasjement for veien videre.  
 
Videre har jeg stor tro på videreføringen av NMBUs posisjonering som en aktiv standardsetter når 
det kommer til miljø- og bærekraftsarbeid ved norske universitet. Her har mye viktig arbeid allerede 
blitt lagt ned, blant annet gjennom Studenttingets Bærekraftskomité, hvor jeg har vært så heldig å 
sitte det siste året. Da initiativer og løsninger rundt miljø- og bærekraftsarbeid er et område i stadig 
endring og utvikling, er det viktig at NMBU holder seg på ballen med dette i tiden fremover. Dette er 
noe jeg ønsker å være med på å takle.  
  
Gjennom verv som Studentrepresentant i Samarbeidsutvalget for Eik Lab, og i Inngangskomitéen på 
Samfunnet i Ås, har jeg også opplevd hvor mye dugnadsånd og samarbeidsvilje NMBUs studenter 
stiller opp med for fellesskapet. Dette er også noe jeg ønsker å bringe frem og ta med videre.  
 
Ås ligger godt plantet i både navnet og i hjertet mitt, og det ville vært en sann glede å få 
representere NMBUs studenter gjennom meningsfylt og dedikert arbeid som medlem i 
Studenttingets Arbeidsutvalg. Skulle jeg blitt tildelt æren, ville jeg gjort mitt ytterste for å høre og 
fremme studentstemmen, og lære mer om, og videreføre, det flotte arbeidet som foregår på det 
fine universitetet vårt.  
 
Godt valg!                                                                                         

Åse Vigdisdatter Nytrø 
ase.vigdisdatter.nytro@nmbu.no 

95769741 
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Hi! 
My name is Åse Vigdisdatter Nytrø, I am 24 years old, and I 
am currently in my second year of a MSc of International 
Environmental Studies. I hereby run for election as a 
member of the Student Board. 
 
Throughout my two years at NMBU, I have felt an 
increasingly growing sense of belonging to what I consider to 
be an open and safe place of education, which works to 
safeguard our most important resource – us students. Having 
formerly attended other universities, one thing in particular 
became clear to me when I started at NMBU a late summer 
two years ago: NMBU is a unique institution, with an 
exceptionally engaged and inclusive student body. 
 
As a dedicated optimist, however, I think we can reach for 

even higher student engagement. I believe student democracy should feel accessible, 
representative, and understandable to all of NMBU's students, as well as evoke feelings of belonging 
and ownership, regardless of the individual’s role in the system. I believe this can be further 
developed through, among other things, increased visibility and communication concerning the 
student democracy's many bodies and processes. Through this, even more of NMBU's students 
might experience how incredibly fun and easy it is to not only actively engage in, but also stay up to 
date on, the important work that underlies our everyday student life. This is something I myself wish 
I had discovered earlier, and I think further awareness in the area can be of great benefit when it 
comes to increased engagement moving forward.  
 
Furthermore, I have great faith in the continuation of NMBU's positioning as an active standard 
setter when it comes to environmental and sustainability work at Norwegian universities. A lot of 
important work has already been done here, including through the Student Parliament's 
Sustainability Committee, which I have been lucky enough to be part of throughout this year. As 
initiatives and solutions surrounding environmental and sustainability work is an area of constant 
change and development, NMBU must stay on top of this in the time to come. This is something I 
want to be a part of.  
  
Through positions as a Student Representative in the Cooperation Committee for Eik Lab, and in the 
Entrance Committee at Samfunnet i Ås, I have also experienced how much volunteerism and 
willingness to cooperate NMBU's students show up with for the good of the community – this is 
something I also want to bring forward and take further. 
 
Ås is well planted in both my name and in my heart, and it would be my genuine pleasure to 
represent NMBU's students through meaningful and dedicated work as a member of the Student 
Board. If I were awarded the honour, I would do my utmost to hear and promote the student voice, 
and learn more about, and continue, the great work that is going on at our fine university. 
Happy election! 

Åse Vigdisdatter Nytrø 
ase.vigdisdatter.nytro@nmbu.no 

95769741 

mailto:ase.vigdisdatter.nytro@nmbu.no


Kjære medstudent, NMBU-borger, kollega, Thorvald og Tora.  

Mitt navn er Eirik-Mathias Bjørnø Rummelhoff, jeg er 23 år gammel, og er femteårs lektorstudent i matematikk 
og kjemi her på NMBU. Det er med stadig økende engasjement, lidenskap og stolthet at jeg kunngjør mitt 
kandidatur som mannlig studentrepresentant i Universitetsstyret ved Norges miljø- og biovitenskapelige 
universitet (NMBU).  

Min bakgrunn som engasjert og dedikert NMBU-student har gitt meg dyp innsikt og førstehånds kjennskap til 
de utfordringene og mulighetene NMBU står overfor. Jeg stiller til gjenvalg for å forbedre studenters erfaring og 
innflytelse på universitets beslutningsprosesser, med mål om å forbedre studiemiljøet, utdanningene og 
rammene for studiehverdagen på NMBU. For å få til dette vil jeg vektlegge samarbeid med Ås kommune, 
næringsliv, Studentsamfunnet, SiÅs, UKA i Ås, Studentdemokratiet og havet av sosiale og faglige foreninger i 
og rundt NMBU.  

Som studentrepresentant i universitetsstyret vil jeg forplikte meg til å arbeide for følgende mål: 

1. Sikre og utvikle studiekvaliteten: Utdanning er den viktigste kjerneoppgaven til NMBU, og jeg vil 
jobbe for å sikre at undervisningen og studiemiljøet ved NMBU er av høyeste kvalitet. NMBU-
studentene skal stå i frontlinjen mot morgendagens utfordringer og behøver en fjellstødig utdanning for 
kompetanse og handlekraft fra Bærekraftsuniversitetet i ryggen. 

2. Studentvelferd: Et av NMBUs største konkurransefortrinn er det tette og nære miljøet som finnes på 
campus; Ås-bobla. Gjennom verv flere i Studentdemokratiet, Programråd for lektorutdanningen (PRL), 
Studieutvalget NMBU, Fakultetsstyret ved REALTEK, Universitetsstyret, Samfunnet i Ås og UKA i 
Ås, har jeg lang erfaring fra Ås-frivilligheten og kjenner daglig på hvor viktig det er at rammene for 
Ås-hverdagen bevares. For å få til dette vil jeg jobbe for å styrke studentvelferden ved universitetet, 
inkludert bedre tilrettelegging av engasjement utenfor klasserommet, arbeidslivsrelevans underveis i 
utdanningene og gode rammer for en sunn mental og økonomisk studiehverdag. 

3. Bærekraft og miljø: Strategien vår sier at NMBU skal ta posisjon som Norges Bærekraftsuniversitet. 
Jeg vil arbeide for å fremme bærekraftig praksis og miljøbevissthet på universitetet, samt at bærekraft 
skal integreres i hele virkshomheten og i alt som leveres fra NMBU. 

4. Inkludering og mangfold: Jeg vil jobbe for et inkluderende studiemiljø der alle studenter og ansatte, 
uavhengig av bakgrunn, alder, og stilling føler seg velkomne, respektert og inkludert. Dette vil jeg 
gjøre gjennom å fokusere på støtte til inkluderingsarrangementer for alle studenter. 

5. Transparens og åpen kommunikasjon: For å håndtere alle utfordringene NMBU står overfor og for å 
realisere strategien vår, er åpenhet og samarbeid helt avgjørende. Jeg vil arbeide for økt åpenhet i 
universitetets beslutningsprosesser og forbedret kommunikasjon mellom universitetsstyret, den daglige 
ledelsen, alle ansatte, og studentsmassen.  

NMBU står i en utfordrende utviklingsfase, der både utskiftninger i toppledelsen, trangere økonomiske rammer 
og utdanningspolitiske omveltninger kommer til å kreve nye og omfattende tiltak. NMBU går allikevel lovende 
tider i møte og har muligheten til å være med på en utvikling som utelukkende peker oppover i og rundt Ås. I 
denne utviklingen og i tiden som kommer må vi sørge for at NMBU-studentene beholder sin posisjon som 
hjørnestein i NMBUs drift og virke.  

Skulle jeg bli så heldig å bli gjenvalgt vil jeg være en tilgjengelig, lyttende og åpen studentrepresentant for alle 
NMBU-studenter inn i universitetsstyret!  

Godt valg, håper vi sees!  

Med vennlig hilsen,  

Eirik-Mathias Bjørnø Rummelhoff 

 

 

 

 



Dear fellow students, NMBU community, colleagues, Thorvald, and Tora, 

My name is Eirik-Mathias Bjørnø Rummelhoff, I am 23 years old, and I am a fifth-year student pursuing a 
masters degree in mathematics and chemistry here at NMBU. It is with increasing dedication, passion, and pride 
that I announce my candidacy as the male student representative in the University Board at the Norwegian 
University of Life Sciences (NMBU). 

My background as an engaged and dedicated NMBU student has given me deep insight and firsthand 
knowledge of the challenges and opportunities that NMBU faces. I am running for re-election to improve 
students' experiences and influence on the university's decision-making processes, with the goal of enhancing 
the learning environment, education, and the overall student experience at NMBU. To achieve this, I will 
emphasize collaboration with Ås municipality, the business community, the Studentsamfunnet, SiÅs, UKA i Ås, 
the Student Democracy, and the multitude of social and academic organizations in and around NMBU. 

As a student representative in the University Board, I will commit to working towards the following goals:
  

1. Ensure and enhance educational quality: Education is the core mission of NMBU, and I will work to 
ensure that the teaching and learning environment at NMBU are of the highest quality. NMBU students 
will be at the forefront in addressing tomorrow's challenges and need a solid education to support the 
competence and initiative expected from a Sustainability University. 

2. Student welfare: One of NMBU's greatest competitive advantages is the close-knit and vibrant 
campus community in Ås. Through my involvement in various roles, including Student Democracy, 
the Program Council for the teacher education program (PRL), the Study Committee at NMBU, the 
Faculty Board at REALTEK, the University Board, Samfunnet i Ås, and UKA i Ås, I have gained 
extensive experience in Ås volunteer activities. I understand the importance of preserving the 
framework for the NMBU community's daily life. To achieve this, I will work to enhance student 
welfare at the university, including better support for engagement outside the classroom, career 
relevance throughout the educational journey, and providing a healthy mental and financial study 
environment. 

3. Sustainability and the environment: Our strategy states that NMBU should position itself as 
Norway's Sustainability University. I will work to promote sustainable practices and environmental 
awareness at the university, ensuring that sustainability is integrated into all aspects of our operations 
and what is delivered from NMBU. 

4. Inclusion and diversity: I will work to create an inclusive learning environment where all students and 
staff, regardless of background, age, or position, feel welcome, respected, and included. I will achieve 
this by focusing on support for inclusive events and activities for all students. 

5. Transparency and open communication: To address the challenges that NMBU faces and to realize 
our strategy, openness and collaboration are essential. I will work to increase transparency in the 
university's decision-making processes and improve communication between the University Board, the 
university's management, all staff, and the student body. 

NMBU is going through a challenging phase of development, with changes in top leadership, tighter financial 
constraints, and educational policy upheavals requiring new and extensive measures. However, NMBU is 
heading towards promising times and has the opportunity to be part of an upward trajectory in and around Ås. In 
this development and the times to come, we must ensure that NMBU students maintain their position as 
cornerstones of NMBU's operation and impact. 

Should I be fortunate enough to be re-elected, I will be an accessible, attentive, and open student representative 
for all NMBU students in the University Board! 

Good luck with the elections, and I hope to see you soon! 

Best regards, 

Eirik-Mathias Bjørnø Rummelhoff 



Kjære medstudenter! Jeg heter Marius og ønsker å stille til gjenvalg til fakultetsstyret.  

Jeg er nå inne i mitt andre år på bachelorstudiet i plantevitenskap. Etter ett år i fakultetsstyret har jeg 
fått god innsikt i hva som er unikt med Biovit og styrets oppgaver. Jeg samarbeider godt med den 
kvinnelige studentrepresentanten Malin og studentrådet, samt resten av styret. I tillegg bruker jeg min 
stemme i fakultetsstyret aktivt. 

Biovit skal være ledende på vårt samfunnsoppdrag, og andre universiteter skal se opp til det 
biovitenskapelige miljøet på NMBU. Vi skal komme på nye løsninger på hvordan vi kan produsere 
nok mat på en bærekraftig, trygg og innovativ måte. Næringen skal vite at Biovit leverer gode 
kandidater. Når regjeringen setter bærekraftig fôr som samfunnsoppdrag, må vi satse og ta størst 
mulig andel av ansvaret. 

Akkurat nå tegner det seg et alvorlig økonomisk bilde for Biovit. Det betyr en risiko for 
underskuddsbudsjett i 2024, og sannsynligvis en enda vanskeligere situasjon i 2025. Dersom den 
nåværende utviklingen forsetter vil Biovit ikke kunne utføre sitt samfunnsoppdrag over tid. Fakultetet 
vurderer nå om vi må avvikle noen områder av fakultetets virksomhet. Dette risikerer å gå på 
bekostning av kjerneområder for oss studenter. Det kan potensielt medføre at vi må avvikle noen 
emner eller i verste fall hele studier. Jeg er dedikert til å forsvare våre interesser som studenter i 
fakultetets økonomiske og strategiske beslutninger. 

Styret har satt en ambisiøs målsetning om å øke søkertallene til Biovit med 25% innen 2030. For å nå 
dette må vi se på hva vi kan gjøre for å bli mer attraktive for mulige studenter. Vi må markedsføre 
studiene våre mer og tenke ut nye rekrutteringsmetoder.  

Mitt enorme engasjement for Biovit, bred erfaring fra verv ved universitetet og god oversikt over hva 
som rører seg på fakultetet, er noe jeg vil benytte meg av i fakultetsstyret. I tillegg til å sitte i 
fakultetsstyret sitter jeg i programrådet for plantevitenskap, i styret for Jordbrukerlaget og Biotanika, 
og jeg var fadder i år. Jeg har også akkurat blitt ansatt som studentambassadør for NMBU sentralt. 
Dessuten har jeg erfaring fra forskningssektoren gjennom jobb i NIBIO i fire år. 

Jeg håper dere vil gi meg tilliten til å fortsette å representere dere som studentrepresentant i 
fakultetsstyret.  

Med vennlig hilsen, 

Marius Rasmussen 

// 

Dear fellow students! My name is Marius and I want to run for re-election to the faculty board.  

I am now in the second year of my bachelor’s degree in plant sciences. After a year on the faculty 
board, I have gained a great insight into the unique qualities of Biovit and the board's duties. I 
collaborate well with the female student representative Malin and the student council, as well as the 
rest of the board. In addition, I actively use my voice on the faculty board. 

Biovit must be a leader in our societal mission, and other universities must look up to the scientific 
community at Biovit. We must come up with new solutions for how we can produce enough food in a 
sustainable, safe, and innovative way. The industry needs to know that Biovit supplies great 
candidates. When the government sets sustainable feed as a societal mission, we must commit and 
take the largest possible share of the responsibility. 

Right now, a serious financial picture is emerging for Biovit. This means a risk of a deficit budget in 
2024, and probably an even more difficult situation in 2025. If the current trend continues, Biovit will 
not be able to carry out its societal mission over time. The faculty is now considering whether we 



must diminish some areas of the faculty's activities, which runs the risk of being at the expense of 
core areas for us students. It could potentially mean that we have to discontinue some subjects or, in 
the worst case, entire studies. I am dedicated to defending our interests as students in the faculty's 
financial and strategic decisions.  

The board has set an ambitious goal of increasing the number of student applicants to Biovit by 25% 
by 2030. To achieve this, we must look at what we can do to become more attractive to potential 
students. We need to market our studies more and devise new recruitment methods. 

My enormous commitment to Biovit, broad experience from volunteer positions at the university and 
versatile perspective is something I want to make great use of on the board. I am currently sitting on 
the program council for plant sciences, and the board of the Jordbrukerlaget and Biotanika, and I was 
additionally a buddy this year. Furthermore, I have just been hired as a student ambassador for 
NMBU. I also have experience from the research sector through work at NIBIO for four years. 

I hope you will give me the honour to continue to represent you as a student representative on the 
faculty board. 

Best regards, 

Marius Rasmussen 


